
 
 

ZADEVA: Poročilo o udeležbi na zboru članov DI Tržič 

 

Po nalogu predsednika ZDIS, g. Draga Novaka, sem se kot predsednica KOO Gorenjska udeležila 

zbora članov DI Tržič, ki je bil 20. 3. 2015 ob 10.00 uri v prostorih restavracije »Raj«.  

 

Vabljeni so bili vsi člani, in sicer pisno, prek pošte, gradivo pa je bilo na voljo za vpogled v prostorih 

društva v času uradni ur.  

 

Zbor je otvorila predsednica DI Tržič, ga. Marta Mesarek, ki je vse prisotne tudi pozdravila, še posebej 

vse povabljene goste: predsednico KOO Gorenjska, tržiškega župana, predstavnico društva diabetikov 

Tržič, predsednico DU Tržič ter predsednika kluba po možganski kapi. Predlagala je poslovnik in 

dnevni red zbora članov. Oba sta bila sprejeta.  

 

Na pobudo predsednice so bila izvoljena delovna telesa zbora članov (delovno predsedstvo, 

verifikacijska komisija, dva overovatelja zapisnika, zapisnikar). Verifikacijska komisija je ugotovila, 

da je bilo prisotnih 63 članov, kar je pomenilo, da so sklepčni in lahko nadaljujejo.  

 

Poročila so bila podana po dnevnem redu. Pri letnem poročilu je ga. Joži Laharnar, ki ga je 

predstavljala, izpostavila, da so imeli pri finančnem poslovanju v letu 2014 18.896,00 prihodkov in 

21.527,00 odhodkov, kar pomeni, da so poslovali z izgubo, ki jo bodo pokrili s finančnimi sredstvi iz 

društvenega sklada. Zatem je predsednica, ga. Mesarek, predstavila program dela za leto 2015. 

Posebne razprave o poročilih in planu ni bilo in so bili soglasno sprejeti. 

 

Nato je dala predsednica besedo gostom. Kot predsednica KOO Gorenjska in predstavnica ZDIS sem 

pozdravila g. župana, vse prisotne povabljene goste in člane in članice DI Tržič. Zelo skrbno sem 

poslušala vsa poročila, ki so jih podali in ugotovila, da je društvo zelo dobro delalo, da so uresničili 

sprejeti program, da pa so imeli finančne težave, ki so jih razrešili. V svojem govoru sem poudarila 

glavne naloge ZDIS in razlog za njeno ustanovitev. Največja skrb ZDIS naj bi bila sodelovanje na 

področju priprave zakonodaje, posebno pri dopolnitvi zakona o lastninskem preoblikovanju Loterije 

Slovenije in zakona o ohranjevanju javnega zdravstva, spremljanje in ocenjevanje družbenega 

položaja delovnih invalidov in opozarjanje na upoštevanje Konvencije o pravicah invalidov, 

zaposlovanju invalidov, preprečevanje diskriminacije invalidov ter financiranje posebnih socialnih 

programov. Izkoristila sem prisotnost g. župana in ga informirala o pomembnosti vloge DI Tržič, saj 

deluje v javnem interesu na področju socialnega varstva in ima ogromno vlogo pri skrbi za invalide, s 

čimer razbremenjuje občino te skrbi.  

 

Vsem prisotnim sem se zahvalila za njihovo trdo prostovoljno delo in jim zažela veliko uspeha v 

bodoče. Za konec bi morda le še izpostavil, da je bil ta zbor članov zelo elegantno in dobro izpeljan, 

vzdušje pa je bilo nadvse prijetno.   

 

 

Vida Perne,  

predsednica KOO Gorenjska 

 

Odhod iz Preserij pri Radomljah: 8.30 

Prihod v Preserje pri Radomljah: 15.00 

Osebni avto: 84 km 

 


